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انتقاد شدید علی دایی 
از دخالت های مازیار ناظمی:

شما چه کاره  فوتبال هستید؟

مجید مولایی؛

فصل دوم »بانوی عمارت« 
ساخته می شود

اصغر رفیعی جم : 

محسن تنابنده 
فیلم هالیوودی ساخت!

تولید سری جدید »دورهمی«
 با اجرای مدیری

با حضور وزیر ورزش و جوانان؛
مسابقات بدمینتون جام 

فجر در البرز آغاز شد

افتتاح صوری ورزشگاه فولاد
فولاد - پرسپولیس

 روی هوا؟

گزارش از پرافتخارترین 
تیم لیگ

سپاهان در شرایط 
قهرمانی

 بازگشت نماینده البرز به جمع مدعیان لیگ یک

اوج گیری دوباره »گل ریحان« 
با گذر از نام ها

VAR  آمد،  اعتراض ها را کم کنید

جام ملت ها برای لیگ 
درس عبرت شود
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خبر

نماینده کرج:  از رئیس مجلس 
خواستم در تصمیمش تجدیدنظر 
کند و به کرج بیاید؛ موافقت نکرد

عزیز اکبریان، نماینده کرج از اتفاقات پیش آمده در مورد 
علی لاریجانی ابراز ناراحتی کرد.

گزیده گفت وگوی این نماینده مجلس با روزنامه ایران به 
شرح زیر است:

این  کنیم.  باید حفظ  را  ریاست مجلس  ما شأن جایگاه 
مسأله فارغ از موضوعات شخصی و حتی مواضع سیاسی 
است. خصوصاً در جشن 40 سالگی انقلاب که این مسأله 
اهمیتش صد برابر می شود. از نظر من پذیرفته نیست این 
انقلاب خدشه دار شود،  جایگاه رسمی در جشن سالگرد 
حالا هر کسی که در این جایگاه قرار داشته باشد، فرقی 
ندارد. چه می خواهد مخالفش باشم چه موافقش. برای من 
جای تأسف دارد که در این ماجرا، آن هم در موعدی که 
جشن انقلاب است و ما می خواهیم وارد 40 سالگی انقلاب 
بشویم و شرایط هم اقتضا می کند که حداکثر وحدت را 
خصوصاً در این روزها از خودمان نشان بدهیم، چنین اتفاقی 

بیفتد.
خوشحال می شدیم در جشن 40 سالگی انقلاب یکی از 
سران سه قوه به شهر ما بیاید. اما متأسفانه اتفاقات دیگری 
افتاد. اینکه رئیس مجلس بر اساس آنچه که عرض کردم 
هر که می خواهد باشد، در جشن انقلاب که نماد وحدت 
است نتواند سخنرانی کند و واکنش ها این گونه باشد، سنگ 
روی سنگ بند نخواهد شد. نباید بگذاریم این اتفاقات تکرار 
شوند. باید جلوی این روند را از یک جایی گرفت چون این 

روند خطرناک است.
ما در40 سالگی انقلاب قطعاً نیاز به فضای متفاوتی داریم. 
این اتفاق پیام خوبی را در پی نداشت. جایگاه نمایندگی 
مجلس و شأن ریاست مجلس و ریاست قوای سه گانه کشور 
را باید حفظ کنیم. اینکه آن فرد را قبول داریم یا نداریم، 
مهم نیست. انتقادها را بگوییم، نقدها را بکنیم اما این باعث 
نشود جایی که باید وحدت خود را به دنیا نشان بدهیم 
برخی بی تدبیری ها را ببینیم. من واقعاً امیدوارم درباره این 
دست برخوردها و اتفاقات فکر شود و تدبیری اندیشیده 

شود. این کارها به نفع ما نیست.
اینکه اصلاً عده ای با ایشان زاویه داشته باشند، آیا دلیل 
را در یک  نظام  می شود جلوی سخنرانی رئیس مجلس 
مراسم با اهمیتی مثل 22 بهمن گرفت؟ این اشتباه بود و 
نباید اتفاق می افتاد. ما دائم داریم می گوییم دشمن دنبال 
ضربه زدن به ماست و دنبال ایجاد اختلاف است، بعد به 

دست خودمان این کارها را بکنیم؛ این تناقض دارد.
با آقای لاریجانی صحبتی داشتیم مبنی بر اینکه تجدید 
را  فضا  و  نمی آیم  من  که  می گوید  ایشان  بشود.  نظری 
برای این حضور مهیا نمی بینم. به هر حال آقایانی که این 

تصمیمات را گرفتند، باید خودشان توضیح دهند.

خبر

جلسه  در  مجلس  اول  رییس  نایب 
سیاست  شورای  از  مجلس  علنی 
تا  خواست  جمعه  ائمه  گذاری 
موضوع لغو سخنرانی علی لاریجانی 
رییس مجلس در مراسم 22 بهمن 

کرج را پیگیری کند.
کسانی  گفت:  پزشکیان«  »مسعود 
که اعتقاد، باور، اخلاق و دین را به 

نکنند  ،کاری  دهند  می  درس  ما 
را  باورها  این  انعکاس خلاف  ما  که 
معظم  رهبر  اگر  ببنیم.  جامعه  در 
اظهار  مساله  این  به  نسبت  انقلاب 
نظر بفرمایند، ممنون ایشان خواهیم 
بود تا انسجام و وحدت حفظ شود و 
هر کسی در جای خود، کار خود را 

انجام دهد.

دفتر رییس مجلس شورای اسلامی 
لاریجانی  علی  که  کرد  اعلام  اخیرا 
امام جمعه  از شنیدن سخنان  پس 
کرج، سخنرانی خود در این شهر در 

روز 22 بهمن را لغو کرده است.
مجلس  رییس  دفتر  اطلاعیه  در 
شورای اسلامی آمده است: آنگونه که 
در رسانه ها آمده امام جمعه محترم 

گذشته  روز  های  خطبه  در  کرج 
سخنران  انتخاب  »گویا  فرمودند: 
روز 22 بهمن در کرج از طرف مرکز 
انتخاب  این  به  ای  عده  است،  بوده 
راجع  آینده  هفته  دارند.  اعتراض 
که  کنیم  می  بحث  موضوع  این  به 
وظیفه ما چه خواهد بود. یک هفته 
ای به دوستان وقت می دهیم ببینیم 

تدبیری می اندیشند یا خیر.«
است:  تصریح شده  اطلاعیه  این  در 
رییس مجلس براساس اصرار جناب 
آقای لطفی قائم مقام محترم آیت الله 
جنتی در شورای هماهنگی تبلیغات 
را  بهمن  روز 22  اسلامی سخنرانی 
پذیرفتند و تصور این بود که با آقای 

امام جمعه هماهنگی شده است.
است:  آمده  اطلاعیه  این  ادامه  در 
ایشان  آقای لاریجانی وقتی مطالب 
لغو کرد  را  را شنید سخنرانی خود 
و گفت: مسئله در حدی نیست که 
مرکز  هماهنگی  شورای  به  ایشان 

اولتیماتوم یک هفته ای بدهند.

اظهارنظر پزشکیان درباره لغو سخنرانی لاریجانی در کرج: 

اگر رهبر انقلاب نسبت به این مساله اظهار نظر بفرمایند، ممنون ایشان خواهیم بود

البرز  استان  در  دولت  عالی  نماینده 
گفت: نقطه هدف بنده تا زمانی که 
در این استان مسئولیت دارم، توسعه، 
طالقان  شهرستان  آبادانی  و  عمران 

است.
روز  چهارمین  در  شهبازی  دکتر 
سفر  دومین  و  فجر  مبارک  دهه  از 
شهرستانی کاروان تدبیر و امید البرز 
به مقصد طالقان با اشاره به سخنرانی 
شهدای  گلزار  در  )ره(  راحل  امام 
تهران افزود: در این سخنرانی تاریخی 
بنیان گذار کبیر انقلاب با غیرقانونی 
دانستن حکومت شاهنشاهی گفتند 
که  کنم  می  تعیین  دولت  من  که 
با  کشور  اداره  جمله  این  از  منظور 
خواست  از  برخاسته  اساسی  قانون 

مردم است.
به  من  فرمودند  امام  داد:  ادامه  وی 
تعیین می  این ملت دولت  پشتوانه 
جایگاه  اهمیت  از  نشان  این  و  کنم 
استقلال،  شعار  راستای  در  و  مردم 
بود  اسلامی  جمهوری  و  آزادی 
انتخاب  تمامی  نظام  این  در  چراکه 

ها و انتصاب ها به نوعی با رای مردم 
صورت می گیرد.

دکتر شهبازی گفت: پس از گذشت 
مردم  اسلامی  انقلاب  از  سال  چهل 
نظام،  پشتیبان  و  حامی  همچنان 
رهبری  و  کشور  اسلامی،  انقلاب 
هستند و بالنده و پرشکوه از آرمان 

های انقلاب دفاع می کنند.
وی افزود: در البرز با شیوه ای جدید 
و علمی، مسیر توسعه استان را ریل 
استان  در  آنچه  و  ایم  کرده  گذاری 
است،  نظام  و  دولت  اصلی  هدف 
خدمت بی منت و صادقانه به مردم 

است.
ما  اینکه  بر  تاکید  با  البرز  استاندار 
منتی  و هیچ  کارگزار مردم هستیم 
بر آنها نداریم، اضافه کرد: بر اساس 
وظیفه و تکالیفی که بر دوش داریم 
آگاه  استان  مسائل  تمامی  از  باید 
باشیم، مردم طالقان که صبورانه در 
این شهرستان اسباب عمران و آبادانی 
و  آرامش  کنند، محق  فراهم می  را 

رفاه بیشتری هستند.

وی گفت: یکی از فرمانداران انقلابی و 
تلاشگر زادگاهم بهبهان، اهل طالقان 
و  نام  همواره  اقداماتش  با  که  بود 
یادش در آن نقطه از کشور ماندگار 

است.
دکتر شهبازی افزود: جلال آل احمد، 
الله  آیت  و  میرزاخانی  مریم  دکتر 
طالقانی و بسیاری از افراد سرشناس و 
فرهیخته کشور که در دنیا تاثیرگذار 
بودند از اهالی این شهرستان هستند.

وی عنوان کرد: نقطه هدف بنده تا 
مسئولیت  استان  این  در  که  زمانی 
آبادانی  و  عمران  توسعه،  دارم، 

شهرستان طالقان است.
استاندار البرز گفت: طالقان ظرفیت 
حوزه  در  ارزشمندی  طبیعی  های 
راستا  این  در  که  دارد  گردشگری 
با اتخاذ تدابیر استانی و ملی، نقشه 
این  برای توسعه  راهی حساب شده 

بخش خواهیم داشت.
روستاهای  به  گازرسانی  افزود:  وی 
طرح  اجرای  طالقان،  العبور  صعب 
جمله  از   ... و  آبرسانی  هادی،  های 

به  توجه  با  که  است  هایی  برنامه 
خواست و نیاز مردم مورد بررسی و 

اجرا قرار می گیرد.
حدود  اینکه  بیان  با  شهبازی  دکتر 
زندگی  طالقان  در  خانوار  هزار   55
مردم  کرد:  خاطرنشان  کنند،  می 
ساری  و  منطقه  این  روستاهای  در 
مناطق استان با عشق و علاقه زندگی 
می کنند بنابراین باید این شکیبایی 
زیرساخت  ارتقا  برای  و  نهاد  ارج  را 
های لازم برنامه ویژه ای با نگاه ویژه 

سازمان برنامه و بودجه تدوین کرد.
وی گفت: مشکلات و گرفتاری های 
روستاییان این شهرستان را درک می 
کنم از این رو با بازدیدهای میدانی و 
بسیج مجموعه مدیران استان درصدد 

تسهیل در روند زندگی آنها هستیم.
استاندار البرز افزود: یکی از مطالبات 
بهره  در  تسریع  مردم طالقان  اصلی 
برداری از راه هشتگرد طالقان است 
که با توجه به بازدید اخیر معاون وزیر 
راه از این مسیر، وی قول داد که تا تیر 

ماه 98 به بهره برداری برسد.

استاندار البرز ؛

هدف اصلی دولت و نظام، خدمت صادقانه و بی منت به مردم است

وب سایت روزنامه 
 » دنیای هوادار« 

WWW.DonyayeHavadar.ir
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سرمربی اینتر در آستانه اخراج
لوچانو اسپالتی، سرمربی اینترمیلان در آستانه اخراج شدن قرار دارد. پس از شکست 

1-0 مقابل بولونیا که شب گذشته اتفاق افتاد، جلسه ای بین بپه ماروتا و اسپالتی انجام 
شد.اسپالتی برای بازی بعدی تیمش مقابل پارما، روی نیمکت خواهد نشست ولی 

جایگاهش روی نیمکت پس از این بازی مشخص خواهد شد.

چهارمین بازیکن خارجی الدحیل
الدحیل یکی از قدرتمندترین تیم های حال حاضر فوتبال قطر و آسیا است این تیم 

قطری چهار بازیکن خارجی خود را انتخاب کرده که دو بازیکن آنها در زمستان به 
این تیم پیوستند. الدحیل در زمستان با شویا ناکاجیما، هافبک طراح و با تکنیک 

ژاپنی قرارداد رسمی امضا کرد تا او جایگزین نام تائه هی شود.

اولین اخراج دوران فوتبالی
ماریو گومز، مهاجم ملی پوش آلمانی باشگاه اشتوتگارت، دیروز در جریان تساوی 

2-2 اشتوتگارت و فرایبورگ برای اولین بار در دوران فوتبالی خود از زمین اخراج 
شد و گفت از اخراج خود شوکه است. این در حالی است که داور پیش از اخراج 

گومز، ظرف چندین دقیقه دو بار به او تذکر داده بود.

ادعای خبرنگار سعودی
سعد الحارثی، خبرنگار عربستانی و عضو سابق بخش شبکه های اجتماعی 

کنفدراسیون فوتبال آسیا )AFC( مدعی شد که سران فدراسیون فوتبال ایران 
در آستانه توافق نهایی با برت فن مارویک برای عقد قراردادی چهار ساله هستند 

و این مربی هلندی جانشین کارلوس کی روش خواهد شد.

دهمین هت تریک
آگوئرو بهترن گلزن تاریخ باشگاه منچسترسیتی در دیدار حساس تیمش برابر 

آرسنال نمایش فوق العاده ای ارائه داده و تنها ۶0 دقیقه برای ثبت هت تریک برابر 
رقیب لندنی زمان لازم داشت. حالا او با 10 هت تریک، فقط آلن شیرر با 11 هت 

تریک را در تاریخ لیگ برتر بالای سر خود می بیند.

کوتاه از ورزش
ایران و جهان بعضی ها داغشو دوست دارن 

قوچان نژاد نیاز به زمان دارد
سرمربی اف سی سیدنی پس از پیروزی مقابل اف سی ملبورن درباره زمان 

حضور مهاجم ایرانی جدیدش گفت: او قبل از این بازی تنها در یک جلسه 
تمرینی حضور داشت و بازی دادن او در مدت کوتاه درست نیست به او زمان 

می دهیم تا به شرایط ایده ال نزدیک شود.

هدف قهرمانی است
علی علیپور مهاجم تیم فوتبال پرسپولیس گفت: بازیکنان خیلی خوبی به 

ما اضافه شدند اما این را می دانیم که نیم فصل خیلی سختی در انتظار ما 
خواهد بود و هر بازی در لیگ برتر برای ما حکم فینال را خواهد داشت ولی 

پرسپولیس یک هدف دارد آن هم قهرمانی است.

برنامه ریزی برای تیم امید
حمید استیلی مدیر تیم فوتبال امید، گفت: مهدی تاج از کمیته بین الملل 

درخواست کرد که برنامه ریزی مناسبی برای انجام دو یا سه مسابقه تدارکاتی 
مناسب برای تیم امید پیش از آغاز رقابت ها انجام شود و در نهایت امیدواریم 

با این تلاش ها در نهایت به موفقیت برسیم.

کارم در پرسپولیس سخت است
مهدی ترابی هافبک جدید تیم فوتبال پرسپولیس گفت: قبول دارم کارم 

سخت است ولی یکی از اهداف اصلی من این است که پیراهن پرسپولیس 
بالا باشد و تیم ما موفق شود و این را می دانم برای موفقیت در این تیم باید 

تلاش کنم و امسال جام قهرمانی را با این تیم کسب کنم.

آخرین هدف تراکتورسازی
تیم تراکتورسازی تبریز که یک تیم کهکشانی را روانه رقابت های لیگ برتر خواهد 

کرد قصد دارد یک بازیکن باتجربه را به لیست بازیکنان خود اضافه کند تا جمع 
کاپیتان های تیم ملی جمع شود. شنیده می شود که تیموریان با مسئولان باشگاه 

تراکتورسازی به توافقاتی دست یافته و قصد دارد به این تیم ملحق شود.

اظهارنظر  از  انتقاد شدید  با  علی دایی 
ورزش  وزارت  عمومی  روابط  مدیر 
کی روش  جانشینی  گزینه های  درباره 
دخالت  اجازه  فرد  این  که  کرد  تاکید 
او هم چنین شیوه  ندارد.  را  فوتبال  در 
خداحافظی با مربی پرتغالی تیم ملی را 
خلاف فرهنگ ایرانی خواند و گفت که 
اگر ایران در جام ملت ها قهرمان می شد 
حتما علم فوتبال و مدیریت زیر سوال 

می رفت.
سایپا  تیم  مشکلات  درباره  دایی  علی 
حواشی  آسیا،  قهرمانان  لیگ  راه  در 
ملت ها  جام  از  ملی  تیم  از حذف  پس 
جانشینی  درباره  مطرح  گزینه های  و 
به  شدت  به  او  گفت.  سخن  کی روش 
اظهارنظرهای مدیر روابط عمومی وزارت 
ورزش درباره تیم ملی و سرمربی آینده 
آن تاخت و این موضوع را دخالت آشکار 

دولت در فوتبال دانست.
متن این گفت وگو را در ادامه می خوانید:

حملات  ژاپن  مقابل  باخت  از  بعد 
خیلی ها  شد،  کی روش  به  زیادی 
فوتبال  ملی  تیم  باید  او  می گفتند 
ایران را قهرمان می کرد. شما با این 

نظرها موافقید؟
پیش  دارم،  از شما سوال  من  ببخشید 
آسیا  قهرمان  کی  ما  کی روش  آقای  از 
آورده ایم؟  دست  به  جام  چند  شدیم؟ 
را  ایران  کی روش  داشتید  انتظار  شما 
در جام جهانی قهرمان کند یا اینکه فکر 
ملت های  جام  در  راحتی  به  می کردید 
قطعیت  با  من  می شویم.  قهرمان  آسیا 
اگر ما در جام ملت های آسیا  می گویم 
هم قهرمان می شدیم تمام علم و دانش و 
مدیریت در فوتبال زیر سوال می رفت. ما 
حداقل امسال با کی روش به جمع چهار 
خاطرتان  کردیم.  صعود  آسیا  برتر  تیم 
چهار  جمع  به  کی  بار  آخرین  هست 
بود  پیش  سال  رسیدیم؟ 15  برتر  تیم 
در دوره های بعدی که اصلًا بالا نیامدیم. 

به  کی روش  دارید  انتظار  چطور  پس 
برخی  کند.  قهرمان  را  تیم  راحتی 
دوستان که انتظار داشتند کی روش تیم 
ملی را در جام جهانی قهرمان کند؟ آیا 
واقعاً می توانستیم در جام جهانی قهرمان 

شویم؟

آنقدر انتظارها از تیم بالا بود که همه 
می خواستند تیم ملی قهرمان شود.

باید  دارید  قهرمانی  انتظار  شما  وقتی 
باید  کنید.  فراهم  هم  را  لازم  امکانات 
برنامه های آماده سازی سرمربی را مو به 
مو اجرا کنید. بروید و ببینید فوتبال ما 
در آسیا از نظر امکانات کجاست؟ و بعد 

درباره قهرمانی در آسیا صحبت کنید.

زیدان  کلینزمن،  شما  نظر  به  آیا 
ایران  فوتبال  به  روزی  مورینیو  و 

می آیند؟
با چه امکاناتی می خواهید این مربیان را 
بیاورید؟ متأسفم که آقای مازیار ناظمی 
درباره این مسائل صحبت می کند. او در 
وزارت ورزش است و این وزارتخانه هیچ 
صحبت های  ندارد.  فوتبال  به  ارتباطی 
فدراسیون  در  دولت  دخالت  ناظمی 
فوتبال است که با قوانین فیفا مغایرت 

دارد. نه تنها او بلکه آقای سلطانی فر هم 
نمی تواند درباره انتخاب سرمربی تیم ملی 
اظهار نظر کند. تنها مرجعی که می تواند 
درباره سرمربی تیم ملی تصمیم بگیرد 
فدراسیون فوتبال است و یا نهایتاً هیأت 
رئیسه فدراسیون فوتبال می تواند درباره 

آن نظر بدهد.
درباره اسم هایی هم که گفتید باید بگویم 
سنگ بزرگ علامت نزدن است. شما فکر 
رها  را  مادرید  رئال  که  زیدان  می کنید 
کرده به ایران می آید یا کلینزمن به ایران 
می آید؟ من که چشمم آب نمی خورد. ای 
با  نکنیم و  بازی  افکار مردم  با  ما  کاش 
آنها صادق باشیم. اگر مبلغ قرارداد آقای 
کی روش سنگین بود و در پرداخت آن 
مشکل داشتیم چطور می توانید یک مربی 
بزرگ تر با دستمزد بیشتر بیاورید. شما 
هزار  با 100  مربیان  این  می کنید  فکر 
دلار و یا 200 هزار دلار به فوتبال ایران 
بپرسید  ناظمی  آقای  از  شما  می آیند. 
مورینیو در منچستر یونایتد چقدر حقوق 
می گرفت؟ یا بپرسید قرارداد زیدان چقدر 
و  انگلیس  آنها  می کنید  فکر  شما  بود؟ 
اسپانیا، آلمان و آمریکا را رها می کنند و با 
این شرایط و امکاناتی که نداریم به ایران 
می آیند و در اینجا کار می کنند؟ شرایط 

کشورهای  از  سخت تر  متأسفانه  ایران 
مربیان  خاطر  همین  به  و  است  دیگر 
بزرگ اگر بخواهند در فوتبال ایران با این 
برابر  یا دو  نیم  شرایط کار کنند یک و 
دستمزدشان در اروپا را طلب می کنند. 
چگونه ما می توانیم این پول را پرداخت 
یک  شما  از  من  ناظمی  آقای  کنیم؟ 
سوال دارم، شما در فدراسیون فوتبال چه 
سمتی دارید؟ وقتی در فدراسیون فوتبال 
وزارت  درباره  است  بهتر  ندارید  سمتی 
ورزش صحبت کنید که در آنجا سمت 
را  فوتبال  در  دولت  دخالت  فیفا  دارید. 

ممنوع کرده است.

اسطوره های  از  یکی  عنوان  به  شما 
به  توصیه ای  آیا  ایران  فوتبال 

فدراسیون فوتبال ایران دارید؟

درستی  تصمیم  بتوانند  که  ان شاءلله 
بگیرند. ما زمان کافی در اختیار داریم و 
باید  از دست بدهیم.  را  این زمان  نباید 
انتخاب مربی خوبی  به فکر تیم ملی و 
برای تیم ملی باشند تا از حالا خودمان 
را برای مقدماتی جام جهانی 2022 قطر 
آماده کنیم. الان بهترین زمان است که 

خودمان را بازسازی کنیم.

انتقاد شدید علی دایی از دخالت های مازیار ناظمی:

شما چه کاره  فوتبال هستید؟
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ورزشی

از قهرمانی »قطر« چماق نسازیم
از  صداوسیما  که  مستند  فیلم  همه  این  تکلیف  »حالا 
ساخته،  سامورایی ها  فرهنگ  و  پشتکار  زندگی،  سبک 
چی میشه؟« این یکی از هزاران واکنش ایرانیان در فضای 
مجازی به قهرمانی قطر در جام ملت های 2019 امارات 
پس از پیروزی ۳-1 مقابل ژاپن بود. آمیزه ای از طعنه و 

خنده!
حتی وقتی ایران در تورنمنت حضور داشت، قطر به یکی 
از تیم های محبوب بسیاری از ایرانیان تبدیل شد. فوتبال 
شجاعانه، شناور و تهاجمی چیزی است که ما دوستش 
داریم. طبیعی است کسانی هم باشند که از فوتبال مبتنی 
بر دفاع آهنین و ضدحمله لذت ببرند اما عنابی ها در حالی 
که کشور میزبان با آنها رفتاری غیر ورزشی داشت قاطعانه 
قهرمان شدند. امارات متحده عربی در راستای سیاست های 
غیرفوتبالی، مقابل حضور مقامات قطر و تماشاگران این 
کشور سنگ اندازی کرد. تماشاگران اماراتی با پرتاب لنگه 
کفش و صندل و هو کردن قطری ها هنگام پخش سرود 
»نه  قطری ها  اما  رساندند  اعلی  حد  به  را  ملی جسارت 
رمیدند نه گسستند« و پاسخ آن همه توهین و تحقیر را با 
توپ گرد در زمین سبز دادند. پیش چشم میلیون ها نفر! 
کوبنده و تحسین برانگیز. تا هیچکس حتی اماراتی ها نتواند 

آنها را انکار کند.
نثار  ایران  در  تحسین ها  از  موجی  پیروزی  این  از  پس 
قطری ها شد و مثل همیشه خودتخریبی و سرزنش کادر 
فنی و بازیکنان و مدیران آغاز شد و از این پیروزی چنان 
چماقی ساختیم که هنوز سرمان درد می کند! در این که 
آنها با شکست دادن چهار قهرمان آسیا یعنی عربستان، 
عراق، کره جنوبی و ژاپن قهرمان شدند، میزبان را با چهار 
گل در هم شکستند، با 19 گل زده و تنها یک گل خورده 
تمام عناوین فردی از بهترین مهاجم تا بهترین دروازه بان 
و گل ساز و … را به خود اختصاص دادند تردیدی نیست. 
مجوزی  همه  این  آیا  اما  بود  دلچسب  هم  نمایش شان 

می شود که ما دست به تخریب گسترده خودمان بزنیم؟
آنها را به خاطر تدوین برنامه 20 ساله با 20 میلیون دلار، 
پرورش حدود  دلار،  میلیون  با 5  اسپایر  تأسیس کمپ 
به  و  سال 200۶  از  کمپ  در  نوجوان  و  نونهال   ۳500
کارگیری فلیکس سانچس کم نام و نشان اما بسیار مؤثر 
می توان تحسین کرد اما خودزنی کمکی به پیشرفت مان 
نمی کند. آن چه ما را جلو می برد واقع بینی است. صراحت 
در نگاه به عمکردمان. این که آیا وقتی 4۳ سال است جام 
ملت ها را فتح نکرده ایم، 4۳ سال است به المپیک صعود 
نکرده ایم، 28 سال است هیچ تیم باشگاهی ایرانی فاتح جام 
باشگاه های آسیا نشده و … می توانیم خودمان را قدرت اول 
آسیا بنامیم؟ افتخار به رنکینگ یک آسیا دستاورد است یا 
دلخوشی؟ ما با رتبه 29 در این رنکینگ به خانه برگشتیم، 
ژاپن با رتبه 50 سه گل زد و به فینال صعود کرد و قطر با 
رتبه 9۳ قهرمان با کیفیتی بود، آیا وقت آن نیست صریح تر 

با کیفیت واقعی مان روبرو شویم؟
ما  نداریم،  خوب  تمرین  زمین  ما  نداریم،  بودجه  ما 
روانشناس نداریم، داورها حق ما را می خورند، ما فرهنگ 
نمی کنیم  کار  پایه  تیم های  روی  ما  نداریم،  تیمی  کار 
و… این دست مسائل در باور عموم مردم »بهانه« است. 
کنیم.  پنهان  آن  پشت  را  ضعف هایمان  که  بهانه هایی 
حقوق  ماه ها  کارگرها  که  کشوری  در  است  طبیعی 
نمی گیرند، مسائل اقتصادی، زندگی مردم را دچار تشنج 
کرده، نتوانیم مثل قطر برای ورزش سرمایه گذاری کنیم 
اما انصاف بدهیم که برای تیم ملی کوتاهی نشد. حتی 
بسیاری از مردم از اختصاص بودجه و اعتبار خوب به این 
تیم خوشحال بودند و برخی گفتند نوش جان کارلوس 
کی روش هر چقدر گرفت، اما پنهان شدن پشت بهانه ها 

کافی است.
ما بیش از ستایش محض قطر و مستندسازی در مورد 
کارگروهی ژاپنی ها نیاز داریم با خودمان روراست باشیم. 
بپذیریم که به یک آشتی ملی نیازمندیم. در ورزش و به 
ویژه در فوتبال به جای صرف انرژی برای جنگیدن با هم، 
برای اثبات کی سرور کیه، کنار هم بایستیم و از »تیم 

ملی« حمایت کنیم.

دریچه

بیست و هشتمین دوره رقابت های 
از صبح  فجر  بدمینتون  المللی  بین 
دیروز در ورزشگاه انقلاب کرج برگزار 

شد.
مراسم  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
صورت  به  ها  رقابت  این  افتتاحیه 
رسمی با حضور وزیر ورزش و استاندار 

البرز برگزار شد.
در ابتدا امیر غفرانی مدیر کل ورزش و 
جوانان البرز گفت: امیدواریم در طول 
مدت اقامت میهمانان خارجی وداخلی 
ای  میزبان شایسته  بتوانیم  البرز  در 

باشیم.
مدیر کل ورزش و جوانان البرز گفت: 

مسئولان این استان تمام تلاش خود 
را برای برگزاری هر چه باشکوه تر این 

رقابت ها انجام خواهند داد.
سلطانی فر وزیر ورزش و جوانان هم 
اظهار کرد: 114 ورزشکار خارجی از 
29 کشور جهان در رقابت های بین 
المللی بدمینتون جام فجربه میزبانی 

البرز شرکت کردند.
وزیر ورزش گفت: در این دوره از رقابت 
ها که دارای رنکینگ بین المللی است 
114 ورزشکار خارجی و ۶0 ورزشکار 
از کشورمان در رده سنی بزرگسالان با 

یکدیگر به رقابت می پردازند.
خارجی  بخش  در  کرد:  اضافه  وی 
اسپانیا،  کشورهای  از  ورزشکارانی 
فرانسه،  لوگزامبورک،  دانمارک، 
اندونزی، هند ،تایلند، سنگاپور، اردن، 
چک،  جمهوری  بلغارستان،  پرتغال، 

مولداوی و مالت حضور دارند.
زیادی  های  استان  داد:  ادامه  وی 
درخواست میزبانی این رشته ورزشی 
را داده بودند که با تجربه خوبی که 
استان البرز داشت میزبانی مسابقات 
استان  این  به  فجر  المللی جام  بین 

واگذار شد.
استان البرز در سال های اخیر برگزاری 
چندین مسابقه بین المللی و جهانی در 
رشته های مختلف را با موفقیت برگزار 

شده است.

با حضور وزیر ورزش و جوانان؛

مسابقات بدمینتون جام فجر در البرز آغاز شد

سرپرست هیئت فوتبال استان البرز 
توسط  کسب شده  نتایج  به  اشاره  با 
تیم گل ریحان و شرایط این تیم در 
توان  تیم  این  گفت:  بازی ها،  جدول 

صعود به لیگ برتر را دارد.
منصور  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
تیم  خوشبختانه  افزود:  وردی  بیک 
گل ریحان در هفته های اخیر به فرم 
مطلوب خود رسیده و درنتیجه گیری 

و کسب امتیاز نیز شرایط  خوبی را 
پیداکرده است.

وی افزود: رسیدن به تیم های بالای 
جدول و کاهش امتیاز با صدر اتفاق 
خوشایندی است که در سایه تلاش 
بازیکنان جوان و کادر فنی گل ریحان 
هفته  دریازده  امیدوارم  و  رخ داده 

پیشرو نیز ادامه دار باشد.
سرپرست هیئت فوتبال استان البرز با 

تأکید بر اینکه هیئت فوتبال استان در 
کنار این تیم است و تمام توان خود را 
برای موفقیت گل ریحان در لیگ یک 
است، گفت: مجموعه  کار گرفته  به 
خصوص  در  انتظاراتی  باشگاه  این 
بازی های خود در ورزشگاه  برگزاری 
انقلاب و حفظ کیفیت زمین چمن 
دارند که تلاش می کنیم با برگزاری 
جلسات مشترک آن را برآورده کنیم.

بیک وردی با تأکید بر اینکه عزمی 
جدی برای حمایت از نماینده فوتبال 
دارد،  وجود  یک  لیگ  در  استان 
از  یکی  به عنوان  ریحان  گل  گفت: 
البرز  فوتبال  ارزشمند  سرمایه های 
اداره  مجموعه  و  می شود  محسوب 
کل ورزش و جوانان و هیئت فوتبال 
به  رسیدن  برای  تیم  این  کنار  در 

موفقیت های بیشتر خواهند بود.

سرپرست هیئت فوتبال البرز:

تیم »گل ریحان« توان صعود به لیگ برتر را دارد

گفت:  تکواندو  ملی  تیم  سرمربی 
نفرات تیم ملی هم در جام ریاست 
فدراسیون جهانی و هم در جام فجر 

حاضر می شوند.
هوادار«،فریبرز  »دنیای  گزارش  به 
نفرات  معرفی  درباره  عسکری 
ریاست  جام  در  تکواندو  ملی  تیم 
فدراسیون جهانی که اسفند ماه در 
کیش برگزار می شود، اظهار کرد: با 
توجه به مشکلات اقتصادی در کشور 
که بالطبع ورزش ایران را نیز تحت 
تأثیر قرار داده، برگزاری این رقابت ها 
برای  خوبی  بسیار  فرصت  ایران  در 
گرفتن امتیاز در راه کسب سهمیه 
المپیک و بهره برداری فنی از حضور 
نمایندگان کشورهای مختلف خواهد 

بود.
سرمربی تیم ملی تکواندو در پاسخ 

این  است  قرار  آیا  که  این سوال  به 
نفرات هم در جام فجر و هم در جام 
شرکت  جهانی  فدراسیون  ریاست 
کنند یا خیر، خاطرنشان کرد: طبق 
است  قرار  شده  انجام  برنامه ریزی 
نفراتی که در جام ریاست فدراسیون 
جهانی شرکت می کنند در جام فجر 
نیز حاضر شوند، ضمن اینکه نفرات 
دیگر حاضر در اردو نیز قصد دارند 
با توجه به اهمیت این جام بصورت 
نام و در آن  به ثبت  اقدام  شخصی 

شرکت کنند.
وی با بیان اینکه پیش بینی می شود 
سطح کیفی جام ریاست بالا باشد، 
افزود: با توجه به اینکه این جام در 
کسب سهمیه المپیک مؤثر است و 
مدال آوران آن نیز می توانند علاوه بر 
نفرات کشورها، در رقابت های آسیایی 

حاضر شوند، این انتظار وجود دارد که 
تکواندوکاران خوبی از قاره آسیا در 

این رقابت ها حاضر شوند.
عسکری در پایان درباره برنامه های 
از  بعد  گفت:  ملی  تیم  روی  پیش 
آغاز اردو این رقابت ها اولین رویدادی 
آن  در  ملی  تیم  نفرات  که  است 
شرکت می کنند. پس از آن اردوهای 
تیم ملی تا آغاز رقابت های قهرمانی 

بدنبال  داشت.  خواهد  ادامه  جهان 
این هستیم تکواندوکاران را به یک 
تورنمنت بین المللی اعزام کنیم، هر 
امکان  برای  اقتصادی  شرایط  چند 
بتوانیم  اگر  اما  نیست  اعزام مساعد 
خیلی  ببینیم  تدارک  را  اعزام  این 
به نفع تیم ملی خواهد بود، در غیر 
این صورت برنامه هایمان را در داخل 

کشور دنبال می کنیم.

سرمربی البرزی تیم ملی تکواندو؛ 

هدفمان اعزام تکواندوکاران به 
یک تورنمنت بین المللی است
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5 ورزشی

باشگاه عربستانی در آستانه ی 
جذب منشا

باشگاه عربستانی روی منشا دست گذاشته و در آستانه 
جذب این مهاجم نیجریه ای است.

به گزارش »دنیای هوادار«، گادوین منشا مهاجم نیجریه ای 
در فهرست خروجی تیم فوتبال پرسپولیس قرار گرفته است.
سایت عربی کوره فاش کرد که منشأ در آستانه عقد قرارداد 
با تیم الباطن عربستان است و به احتمال خیلی زیاد قبل 
از بسته شدن فصل نقل و انتقالات زمستانی راهی لیگ 

عربستان می شود.
الباطن در زمستان با چهار بازیکن قرارداد امضا کرده و به 
نوشته این پایگاه خبری، منشا پنجمین بازیکن این تیم 

خواهد بود.
الباطن در رده سیزدهم لیگ حرفه ای عربستان جای دارد.

تکذیب پاداش نجومی به بازیکنان 
تیم ملی قطر

پاداش  پرداخت  خبر  قطر  فوتبال  فدراسیون  سخنگوی 
نجومی به بازیکنان قطر از سوی امیر این کشور را تکذیب 

کرد.
به گزارش »دنیای هوادار«، روز بعد از قهرمانی قطر در جام 
ملت های آسیا 2019، در برخی رسانه های ایرانی به نقل از 
توییت یک کاربر ایرانی خبری منتشر شد که در آن عنوان 
شده بود امیر قطر به خاطر قهرمانی تیم ملی این کشور 
در جام ملت های آسیا پاداش هایی نظیر یک آپارتمان در 
لندن، یک دستگاه خودرو لکسوس، 10 میلیون ریال قطری، 
حقوق ماهانه تا ابد و صرف ناهار همراه با امیر قطر برای 

بازیکنان در نظر گرفته است.
علی الصلات، سخنگوی فدراسیون فوتبال قطر و مدیر 
رسانه ای تیم ملی قطر این خبر را تکذیب کرد و گفت: این 
خبر که در رسانه های ایرانی منتشر شده است، کذب محض 
است. چنین پاداشی به بازیکنان تیم ملی فوتبال قطر تعلق 

نگرفته است.

تصمیم جدی شفر؛ بازی با 
یک هافبک دفاعی

یک  با  را  استقلال  دوم  فصل  نیم  در  دارد  قصد  شفر 
هافبک دفاعی به میدان بفرستد تا تمیش با ارایه بازی 

های تهاجمی امتیازات خوبی را کسب کند.
به گزارش »دنیای هوادار«، به احتمال قوی تک هافبک 
دفاعی استقلال امید نورافکن خواهد بود و دیگر هافبک 
های تدافعی این تیم در صورت قرار گرفتن در ترکیب 
یک گام جلوتر از امید بازی می کنند تا در برنامه های 
تهاجمی تیم شرکت کنند. البته هافبک تدافعی دوم به 
هنگام دفاع با نورافکن روی یک خط قرار می گیرد تا 

جلوی خط دفاعی استقلال آسیب پذیر نشان ندهد.
اسقلال در بازی های اخیر دوستانه با سیستم ۳-۳-
4 بازی کرده که این می تواند مرتبط با حضور فرهاد 
مجیدی در کادر فنی استقلال باشد چون فرهاد بی شک 
عاشق بازی تهاجمی است. البته ارایه بازی های تهاجمی 
نیاز  از دست رفته  امتیازات  در دور برگشت و جبران 
استقلال است به این خاطر که استقلال جام حذفی را 
از دست داده است و برای حضور در لیگ قهرمانان در 
فصل آتی باید عملکرد بهتری در بازی های لیگ برتر 
داشته باشد و موقعیت خود را در جدول رده بدی ارتقاء 

ببخشد.
در صورتی که استقلال در بازی با پیکان تصمیم بگیرد با 
سیستم ۳-۳-4 بازی کند همان طور که اشاره شد امید 
نورافکن تک هافبک دفاعی استقلال خواهد بود و روی 
دست او داریوش شجاعیان و یکی از هافبک های تدافعی 

احتمالا فرشید باقری بازی خواهند کرد.

دریچه

مجتبی علی مردانی - لیگ دسته 
یک فوتبال ایران دوسوم بازی های 
گذاشته  سر  پشت  را  جاری  فصل 
واین در شرایطی است که نماینده 
سخت  روزهای  از  گذر  با  البرز 
اوج  و  نخست  فصل  نیم  وپرفشار 
گیری دوباره خود را به عنوانی یکی 
از مدعیان صعود به لیگ برتر مطرح 

کرده است.
گل  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
ریحان البرز در حالی سومین فصل 
حضور خود در لیگ آزادگان را پشت 
سر می گذارد که به نظر می رسد از 
بهترین ترکیب ممکن برای رسیدن 
به هدف اصلی خود یعنی صعود به 
برخوردار  ایران  فوتبال  برتر  لیگ 

است.
گل ریحانی ها فصل را با فراز کمالوند 
و برخی چهره های نام آشنای لیگ 
که  هایی  چهره  کرد،  آغاز  برتری 
برتر  لیگ  توجه در  قابل  ای  سابقه 
وتیم های پرطرفدار و بزرگ داشتند 
لیگ  جدید  تجربه  یک  در  حال  و 
آزادگان را برای ادامه فعالیت حرفه 

ای خود انتخاب کرده بودند.
اما این تغییر فضا برای برخی ستاره 
های حاضر در تیم خیلی خوشایند 
به جلوتر  آنها هر چه فصل  و  نبود 
آمد به این جمع بندی رسیدند که 
فضا واتمسفر لیگ یک برایشان قابل 
عامل  همین  وشاید  نیست  هضم 
روحی روانی بود که سبب شد نتوانند 
کارایی لازم و مورد انتظار را در تیم 
جدایی  ساز  و  دهند  نشان  البرزی 

کوک کنند.

نیم  در  دلیل  به همین  ریحان  گل 
فصل اول بازی ها امتیازات حساسی 
را از دست داد و خیلی زود از دایره 
مدعیان بالانشین جدول جدا شد، اما 
مدیران این باشگاه با احاطه کافی بر 
تیم  فنی  تحولات  و  موجود  فضای 
خود، خیلی زود دست به کار شدند 
از  که  خوبی  ظرفیت  به  توجه  با  و 
داشتند،  اختیار  در  جوان  بازیکنان 
به  را  تیمشان  فنی  هدایت  سکان 
مجتبی حسینی سپردند، مربی ای 
که در کارنامه مربیگری اش اعتقاد 
به کار تیمی و عدم اتکا به ستاره ها 
به خوبی دیده می شد و این همان 
گل  باشگاه  مدیران  که  بود  چیزی 

ریحان می خواستند.
از سوی دیگر باشگاه با علم به اینکه 
نیازمند  ها  بازی  دوم  فصل  نیم 
انگیزه  با  والبته  پرتوان  بازیکنانی 
است و قطعا نام ها و چهره ها نمی 
کنند  دوا  تیم  این  از  دردی  توانند 
زمینه  خود  سرمربی  هماهنگی  با 
تیم  از  را  بازیکنان  برخی  خروج 
فراهم کرد و از سوی مقابل اقدام به 
جذب بازیکنان جوان و استعدادهای 
بزرگ  باشگاه های  برخی  درخشان 
این پیام را  تا  و سازنده کشور کرد 
به جامعه فوتبال ایران مخابره کند 
که گل ریحان حساب ویژه ای روی 
جوان ها و نه ستاره ها باز کرده است 
و برای لیگ برتری شدن چشم به 

ساق نام ها و اسم ها ندارد.
رویکرد  و  نگاه  تغییر  همین  شاید 
بود که خونی تازه در کالبد نماینده 
فوتبال  یک  لیگ  در  البرز  استان 

ایران ایجاد کرد وآنها با کسب نتایج 
درخشان به خصوص در شروع نیم 
جمع  به  دوباره  را  خود  دوم  فصل 

مدعیان اول لیگ یک رساندند.
گل ریحان این روزها بهتر از هر زمان 
دیگری که نام ها و اسم های بزرگ 
را در ترکیب خود یدک می کشید 
فوتبال بازی می کند و به خوبی می 
توان انگیزه و اراده بهتر شدن را در 
وهمین  دید  بازیکنان  یکایک  نزد 
شرایط را در نزد کادر فنی نیز می 

توان به عینه مشاهده کرد.
قطعا روزها وهفته های پیش رو برای 
گل ریحانی که دوباره جامه مدعی 
لیگ  به  وچشم  کرده  تن  بر  بودن 
برتر دارد حساس تر از همیشه دنبال 
خواهد شد و در این میان علاوه بر 
تلاش دوچندان بازیکنان وکادرفنی 
مهم  فاکتورهای  باشگاه  ومدیران 

دیگری هم نیاز است.
و  کرج  دوست  فوتبال  مردم  اول 
یار  جایگاه  در  باید  که  البرز  استان 
این تیم را همراهی کنند  دوازدهم 
و در بازی های حساس خانگی گل 

نهایت  و در  نگذارند  تنها  را  ریحان 
در  که  استانی  و  شهری  مسئولان 
کنار این تیم قرار بگیرند و آنچه برای 
موفقیت گل ریحان نیاز است فراهم 
کنند تا پس از سال ها، البرز نماینده 
ای واقعی از جنس خود در بالاترین 
سطح فوتبال باشگاهی ایران، یعنی 

لیگ برتر داشته باشد.
برتر  لیگ  در  ریحان  گل  حضور 
فوتبال ایران می تواند بار دیگر البرز 
را به دایره اول فوتبال ایران بازگرداند 
شکوفایی  و  رشد  برای  بستری  و  
البرز  فوتبال  فراوان  استعدادهای 

باشد.
11 هفته پیش روی گل ریحان در 
تواند  می  ایران،  فوتبال  یک  لیگ 
مهمترین مقطع تاریخی برای فوتبال 
البرز باشد و امیدواریم همه البرزی 
ها فارغ از نگاه ها، سلایق و علایق 
متفاوت شان این تیم را که به همت 
بخش خصوصی و به نام البرز شکل 
گرفته حمایت و همراهی کنند و در 
یعنی  مقصود،  سرمنزل  به  نهایت 

لیگ برتر برسانند.

بازگشت نماینده البرز به جمع مدعیان لیگ یک

اوج گیری دوباره »گل ریحان« با گذر از نام ها

در حالی که یک هفته به بازی فولاد- 
پرسپولیس مانده است، هنوز ورزشگاه 
مشخص  بازی  این  برگزاری  محل 

نیست.
به گزارش »دنیای هوادار«، با توجه به 
اعلام باشگاه فولاد خوزستان، ورزشگاه 
اختصاصی این باشگاه با توجه به بعضی 
ایرادات نمی تواند میزبان بازی فولاد - 

بازی های  دیگر  احتمالاً  و  پرسولیس 
مدیرکل  هم  امروز  باشد.  برتر  لیگ 
خوزستان  استان  جوانان  و  ورزش 
غدیر  ورزشگاه  که  است  کرده  اعلام 
هم با توجه به بازسازی نمی تواند محل 
پرسپولیس   - فولاد  بازی  برگزاری 

باشد.
سعید فتاحی، رییس کمیته برگزاری 

مسابقات سازمان لیگ فوتبال ایران، 
این  درباره  ایسنا  با  گفت وگو  در 
موضوع اظهار کرد: با توجه به مشکل 
روشنایی ورزشگاه غدیر، این ورزشگاه 
نمی تواند میزبان برگزاری بازی فولاد 
- پرسپولیس باشد. از طرفی ورزشگاه 
تختی اهواز نیز شرایط برگزاری بازی 

در سطح لیگ برتر را ندارد.

او ادامه داد: مطابق قانون باشگاه فولاد 
موظف است یک ورزشگاه دیگر به ما 
معرفی کند. چون ورزشگاه تختی هم 
این شرایط را ندارد آن ها باید یکی از 
مسجد  مثل  شهرهایی  ورزشگاه های 
کنند.  معرفی  را  آبادان  یا  سلیمان 
ما خودمان محل  این صورت  غیر  در 
برگزاری این بازی را مشخص می کنیم.

حال این سوال مهم مطرح می شود که 
آیا افتتاح ورزشگاه فولاد آره نا آن هم با 
حضور آن همه مسؤول مهم کشوری 
در اهواز، صوری بود؟ موردی که اگر 
هوادارانی  به  توهین  برسد،  اثبات  به 
است که تماشای بازی های تیم مورد 
کمترین  ورزشگاه،  این  از  علاقه شان 

حق آن ها است.
نکته مهم دیگر این است که با توجه 
به این که در سال های اخیر، فولاد آن 
فولاد با جسارت سال های قبل نبوده 
است، شاید اکنون انجام بازی های اش 
کمک  اختصاصی،  ورزشگاه  این  در 
حال آن ها و باعث آشتی هواداران شود 
و شاید فصل دیگر تا این حد به کار 

این تیم نیاید.

افتتاح صوری ورزشگاه فولاد

فولاد - پرسپولیس روی هوا؟
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هنری

تولید سری جدید »دورهمی«
 با اجرای مدیری

صداوسیما  سازمان  سیمای  معاون  میرباقری  مرتضی 
با اجرای مهران  برنامه »دورهمی«  از تولید سری جدید 

مدیری خبر داد.
مرتضی میرباقری معاون سیما درباره تولید خندوانه که 
اعلام شد فقط تا نوروز 98 خواهد بود به خبرنگار مهر کفت: 
برنامه خندوانه هیچ مشکلی ندارد هیچ اتفاق جدیدی هم 
رخ نداده است، این برنامه اکنون در حال پخش از شبکه 

نسیم است و نوروز هم با یک ویژه برنامه پخش می شود.
وی همچنین از پخش فصل جدید »دورهمی« خبر داد و 
گفت: با هماهنگی که انجام شده است نوروز 98 برنامه های 
»دورهمی« و »خندوانه« هر دو روی آنتن می روند و اجرای 

»دورهمی« با حضور مهران مدیری خواهد بود.
معاون سیما همچنین درباره زمان پایان »خندوانه« نیز 
عنوان کرد: بنای ما این بود که با یک تجدید قوا بعد از 

نوروز 98 در فصل جدید دوباره روی آنتن برود.

استقبال از مستند جدید دی کاپریو 
در ساندنس

مستند جدید دی کاپریو با عنوان »دریای سایه ها« که با 
تمرکز بر موقعیت خطرناک گرازماهی ها ساخته شده در 

جشنواره فیلم ساندنس با استقبال روبه رو شد.
فیلم »دریای سایه ها« که لئوناردو دی کاپریو تهیه کننده 
آن بوده است، درباره گونه در معرض خطر »واکیتا« که 
گراز ماهی کالیفرنیا و یکی از نادرترین این گونه ها در جهان 

است، ساخته شده است.
این فیلم نیروی دریایی مکزیک را دنبال می کند که در 
پوشش محققان و متخصصان مسایل زیست محیطی و 
روزنامه نگار تلاش دارند تا به نجات کوچک ترین گونه باقی 

مانده از گراز ماهی ها بپردازند.
بر مبنای قانون محافظت از نهنگ ها و دولفین ها، کمتر 
از ۳0 عدد از این موجودات در شمال خلیج کالیفرنیا در 
مکزیک باقی مانده است که در واقع تنها نمونه موجود در 
حیات وحش هم هست. این گونه در معرض خطرترین 

گونه موجود در جهان است.
به دلیل جثه کوچک، تعداد زیادی از این جانوران در تورهای 
کاهش  باعث  همین  و  افتاده اند  گیر  میگو  و  ماهی  شکار 
شدید جمعیت آن ها شده است. پس از منقرض شدن دلفین 
رودخانه ای چین در سال 200۶، بیشترین توجه ها به این جانور 

به عنوان یک موجود آب زی در معرض انقراض شده است.
گروه سازنده این مستند گفته است این مستند به اندازه 
تریلرهای  و  هیجان انگیز  شدت  به  فیلم های  از  یکی 

هالیوودی مخاطبان را جلب می کند.
را  فیلم  این  لادکانی  ریچارد  اتریشی  مشهور  فیلمبردار 

کارگردانی کرده است.
مخدر  مواد  کارتل های  تاثیر  فیلم  این  مباحث  از  یکی 
مکزیکی بر انقراض واکیتاهاست. این کارتل ها از تورهای 
غیرقانونی دریایی برای انتقال مواد استفاده می کنند که این 

پستانداران کوچک در آنها گرفتار می شوند .
در این مستند بر نقش کارتل های مواد مخدر مکزیکی و 
ماهیگیران چینی بر به انقراض رفتن ماهی توتاابا در دریای 
کورتز نیز اشاره شده است. گفته شده روش های مرگبار آنها 

زندگی موجودات دریایی را به خطر انداخته است.
»دریای سایه ها« نخستین مستند محیط زیستی دی کاپریو 
نیست و وی پیشتر برای تولید فیلم های دیگری در این باره 
سرمایه گذاری کرده بود که »یازدهمین ساعت« در سال 
200۷ مستندی که وی راوی آن نیز بود، از جمله آنها است.

خبر

کشور،  باسابقه  فیلمبرداران  از  یکی 
فیلم »قسم« را شاهکار سینمای ایران 
هالیوودی  استانداردهای  با  فیلمی  و 

توصیف کرده است.
باسابقه  فیلمبردار  جم  رفیعی  اصغر 
کشورمان بعد از تماشای فیلم »قسم« 
محسن تنابنده آن را در سینمای ایران 
شاهکار توصیف کرده و عنوان داشته 
ساخت آن از عهده هر کسی بر نمی 

آید. رفیعی جم درباره »قسم« نوشت:
فیلم »قسم« را که دیدم از کارگردانی 

جم  رفیعی  منِ  کردم.  حیرت  آن 
می دانم  است  سینما  حرفه ام  که 
پرزحمتی  چه کار  فیلم  این  ساخت 
نوع  این  بگویم  راحت  است.  بوده 
از کارگردان هایی مثل مسعود  کارها 
سیروس  داودنژاد،  علیرضا  کیمیایی، 
باسابقه دیگر  کارگردان  و چند  الوند 
جدید  کارگردان های  اکثر  برمی آید. 
آن  و  کاشانه ای می سازند  فیلم  فقط 
عده معدود که از پس فیلم های مثل 
»قسم« برمی آیند، چون می دانند کار 

سختی است، سراغش نمی روند. یک 
فقط چند سکانس  که  فیلم شهری 
بحران  به  تبدیل  دارد  ماشین  داخل 
امکانات  چون  می شود!  عوامل  برای 
کم است، باید ارتفاع ماشین هایی که 
عبور می کنند را در نظر گرفت، مشکل 
نورپردازی، جای دوربین و جا شدن 
بازیگر توی ماشین است و ... این همه 
زحمت کشیده می شود برای 2 سکانس 
که 20 پلان دارد. »قسم« ۶00 پلان 
داخل ماشین دارد و خودتان حدس 
به  بااهمیتی  و  سخت  چه کار  بزنید 
جمعیت  تازه  است.  رسیده  سرانجام 
زیاد را هم باید در نظر گفت که کار 
را سخت تر می کند. این تلاش ها جواب 
هالیوودی  آخر  سکانس  واقعاً  و  داده 

است.
»قسم«  عوامل  می کردم  گمان  من 

شش ماه مشغول کار بوده اند و وقتی 
فهمیدم این فیلم دوماهه ساخته شده 
است تحسینم دوچندان شد. دوربین 
و  است  زمین  روی  فیلم ها  از  خیلی 
این همه خسته می شوند؛ نود  عوامل 
می گذرد  ماشین  در  »قسم«  درصد 
و به نظرم تنابنده و گروهش شاهکار 

کرده اند.
ساخت فیلم هایی مثل »قسم« ازنظر 
ولی  است  هزینه بر  نیز  اقتصادی 
خوشحالم که کارگردان خوش فکری 
سختی ها  از  تنابنده  محسن  مثل 
او گام  را ساخت.  فیلمش  و  نترسید 
بلندی در کارگردانی برداشته است و 
را  تلاشش  داوران جشنواره  امیدوارم 
ببینند. »قسم« ازنظر اجرا، فضاسازی، 
درجه یک   ... و  مونتاژ  فیلمبرداری، 

است.«

اصغر رفیعی جم : 

محسن تنابنده فیلم هالیوودی ساخت!

بهترین  و  بازی  بهترین  داوران 
جشنواره  هشتمین  دستاوردهای 
بازی های ویدیویی ایران در ۶بخش 
رسانه،  طراحی،  هنری،  فنی، 
شدند.  معرفی  تولید  و  موسیقی 
برای نخستین بار است که در این 
سیاست گذاری  شورای  جشنواره، 
تشکیل شده و داوران از سوی این 

شورا انتخاب می شوند.
بر این اساس در بخش فنی، فرزام 
ملک آرا، یاسر ژیان و امیر بادامچی، 
در بخش هنری فراز شانیار، محمد 
نجفی و سعید جلابی و در بخش 
موسیقی اشکان بختیاری به داوری 

خواهند پرداخت.
در داوری بخش طراحی نیز محمد 
وهاب  و  سعیدی  حمید  زهتابی، 

آرش  رسانه  بخش  در  احمدوند، 
حکیمی و کسری کریمی طار و در 
بخش تولید نیز حسن مهدی اصل 

حضور دارند.
محمد حاجی میرزایی دبیر هشتمین 
ایران  ویدیویی  بازی های  جشنواره 
در جلسه معارفه داوران گفت: 1۳ 
انتخاب  به  جشنواره  منتخب  داور 
بهترین  و  سال  بازی  بهترین 
برندگان  و  می پردازند  دستاوردها 
جوایز بهترین ژانر، از سوی آکادمی 
سه  جوایز  برندگان  شامل  داوران 
سال اخیر جشنواره و روزنامه نگاران 

حوزه بازی، انتخاب می شوند.
داوران  انتخاب  فرایند  درباره  وی 
توضیح داد: هر یک از اعضای شورای 
برای  را  افرادی  سیاست گذاری 

پیشنهاد  داوران  هیات  در  حضور 
کرده و سپس بین اعضا رای گیری 
شد و در نهایت به این فهرست 1۳ 
نفره رسیدند. یکی از شروط اصلی 
حضور در این فهرست هم این بود 
عنوان  به  چه  خودشان  داوران  که 
سازنده و چه به عنوان ناشر، بازی در 

جشنواره امسال نداشته باشند.
حاجی میرزایی با بیان این که بنیاد 
مانند  به  رایانه ای  بازی های  ملی 

دوره های گذشته هیچ دخالتی در 
فرایند داوری و انتخاب بهترین بازی 
نخواهد داشت گفت: 14۶ بازی به 
بازی هایی  و  شده  ارسال  جشنواره 
اثر  یک  روی  از  کامل  طور  به  که 
خارجی کپی شده باشند و یا صرفا 
با تغییر نام نسبت به نسخه قبلی، 
قصد حضور در جشنواره را داشته 
حذف  داوران  هیات  نظر  با  باشند 

خواهند شد.

داوران هشتمین جشنواره بازی های 
ویدیویی ایران معرفی شدند

نگارش فصل دوم مجموعه »بانوی 
از  مخاطبان  استقبال  با  عمارت« 
این مجموعه و درخواست مدیران 

سیما آغاز شده است.
مجید مولایی تهیه کننده مجموعه 
»بانوی عمارت« با اعلام خبر شروع 
مجموعه  این  دوم  فصل  نگارش 
نویسنده  جوانمرد  احسان  گفت: 
فصل یک »بانوی عمارت« مشغول 
مجموعه  این  دوم  فصل  نگارش 
کار  در  سرعت  دلیل  به  اما  است، 
نگارش، شاید لازم باشد تا تعدادی 
نویسنده دیگر نیز در زمینه نگارش 
این فصل به او کمک کنند تا متن 

زودتر آماده شود.

اول  فصل  نگارش  کرد:  تاکید  وی 
نیم  و  سال  یک  مجموعه  این 
استقبال  با  اکنون  و  کشید  طول 
این  اول  فصل  پخش  از  مخاطبان 
سیما  مدیران  خواست  و  سریال 
برای زودتر ساخته شدن فصل دوم 
این مجموعه، باید بخش دوم را با 
سرعتی بیشتر آماده کنیم و ممکن 
تیم  یک  از  باشیم  ناگزیر  است 

نویسنده استفاده کنیم.
داستان فصل دوم  تهیه کننده  این 
قصه  ادامه  در  را  عمارت«  »بانوی 
ابتدا  از  افزود:  و  دانست  اول  فصل 
قرار بود این مجموعه در دو فصل 
ساخته شود، اما ساخت فصل دوم 

نخست  فصل  پخش  به  موکول  را 
از  قسمت  یک  تاکنون  کردیم. 
فیلم نامه فصل دوم »بانوی عمارت« 
اینکه  به محض  و  شده  نگارش 
شود،  مشخص  داستان  کلی  خط 
تصویربرداری کار را شروع می کنیم.
پیش تولید  شروع  زمان  مولایی 
در  را  عمارت«  »بانوی  دوم  فصل 
سال 98 اعلام کرد و گفت: کیفیت 
حائز  ما  برای  نگارش  مرحله  در 
باید در فصل دوم  و  است  اهمیت 

نیز متن به  خوبی پیش رود تا کار را 
شروع کنیم. ساخت فصل دوم یک 
مجموعه به دلیل این که مخاطب 
برقرار  ارتباط  اثر  و  باشخصیت ها 
ازاین  جهت  اما  است  کرده، خوب 
که مخاطب نمونه ای برای مقایسه 
پیچیده تر  و  سخت  را  کار  دارد 

می کند.
فصل دوم مجموعه »بانوی عمارت« 
در ۳5-40 قسمت به سفارش مرکز 
سیما فیلم نوشته و ساخته می شود.

مجید مولایی؛

فصل دوم »بانوی عمارت« 
ساخته می شود
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به موجب پرونده اجرایی کلاسه 9۶28۳۶ و دادنامه 
و اجرائیه صادره از شعبه 21 دادگاه حقوقی کرج

محمد  علیرضا  و  صالحی  محمد  رضا  محمد  له 
صالحی علیه جهانگیر ابراهیمی محکوم علیه محکوم 
بابت  ریال   ۷29/881/5۷8 مبلغ  پرداخت  به  است 
اصل خواسته و مبلغ ۳۶/494/0۷8 ریال نیم عشر 
دولتی، با توجه به اینکه اجرائیه به محکوم علیه ابلاغ 
گردیده و در مهلت مقرر نسبت به اجرای حکم اقدام 
ننموده است بنا به درخواست محکوم له و به منظور 
استیفای محکوم به و هزینه های اجرایی متعلق به 
از سوی این اجرا توقیف و توسط کارشناس رسمی 
دادگستری کرج بشرح ذیل توصیف و ارزیابی شده 
 9 ساعت  از  مورخ 9۷/12/9  در  که  گردید  مقرر  و 
شعبه  مدنی  احکام  اجرای  محل  در  صبح   10 الی 
دادگستری کرج از طریق مزایده بفروش برسد مزایده 
پلاک ثبتی 149/۳۶18طبق نظریه کارشناس قیمت 
شش دانگ ملک 14/000/000/000ریال و مزایده 
 100 از  سهم   5/5 ریال   ۷۷0/000/000 قیمت  از 
شخص  هر  به  و  شود  می  آغاز  مذکور  ملک  سهم 
پیشهاد  را  قیمت  بالاترین  یا حقوقی که  و  حقیقی 
نماید فروخته خواهد شد. ده درصد وجه مزایده في 
المجلس بصورت وجه نقد و با چک بانکی تضمینی 
از خریدار اخذ و الباقی ظرف یک ماه از وی وصول و 
پس از انجام مراحل قانونی صدور حکم تملیک مورد 
مزایده به نام خریدار منتقل خواهد شد. در صورتی 
پرداخت  را  مزایده  که در مهلت مقرر خریدار وجه 
ننماید، سپرده وی پس از کسر هزینه های مزایده 
به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید می گردد ، کلیه 
انتقال بعهده محکوم علیه است  هزینه های نقل و 
که از محل فروش پرداخت خواهد شد، طرفین می 
توانند ظرف مدت یک هفته از تاریخ مزایده نسبت به 

نحوه انجام مزایده اعتراض نمایند که در اینصورت تا 
رسیدگی به اعتراض از سوی دادگاه مورد مزایده به 
نام خریدار منتقل نخواهد شد. ضمنا طالبین بشرکت 
با  از مزایده  در مزایده می توانند ظرف 5 روز قبل 
اطلاع از مال مورد مزایده بازدید نمایند. مال مورد 
مزایده و بهای آن طبق نظر کارشناسی بدین شرح 

است: 
احتراما در انجام کارشناسی با موضوع ارزیابی ملک با 
راهنمایی محکوم له ) آقای محمدرضا محمد صالحی 
و علیرضا محمد صالحی به طرفیت آقای جهانگیر 
ابراهیمی( با هدایت وی در تاریخ 9۷/۶/10 بازدیدی 
از ملک مورد نظر به عمل آمد که نتیجه آن به شرح 

زیر به استحضار می رسد:
نشانی ملک: 2- مشخصات ملک: ملک مورد نظر در 
زمان بازدید با راهنمایی و هدایت محکوم له و مطابق 
مدارک و اسناد ابرازی به مساحت 490 متر مربع و 
انباری و همکف  زیرزمین بصورت  اعیانی دو طبقه 
فلزی،  نیمه  اسکلت  مسکونی(،  واحد  یک  بصورت 
سقف طاق ضربی، پنجره آلومینیوم و نمای سنگی 
است. ملک پادشده دارای سیستم گرمایش بخاری 
های  انشعاب  و  آبی  کولر  سرمایش  سیستم  گازی، 

آب، برق و گاز شهری است.
۳- نظریه کارشناسی: با توجه به معیارهای ارزیابی 
و  ها  دسترسی  محلی،  موقعیت  جمله  از  املاک 
تعهدات  و  ها  بدهی  لحاظ  بدون  و  بازار  وضعیت 
میزان  به  شده  یاد  ملک  پایه  ارزش  احتمالی، 
و  میلیارد  یک  معادل  ریال   14/000/000/000

چهارصد میلیون تومان برآورد و تقدیم می گردد.
97/606115/ف

دادورز اجرای احکام مدنی دادگستری شهرستان 
کرج  حمید جعفری

به موجب پرونده کلاسه 9۷۳821 مطروحه در این اجرا و 
با عنایت به صدور اجرائیه صادره از شعبه 1۶ دادگاه حقوقی 
کرج، له آقای حسین نظر زاده دناک با وکالت آقای محمد 
محمدی و علیه آقای رضارضایی محکوم علیه محکوم است 
به پرداخت 1/55۳/1۶0/۶00 ریال بابت اصل خواسته و نیز 
پرداخت مبلغ 90/000/000 ریال بابت نیم عشر دولت که 
در این راستا پلاک ثبتی 199۷0 فرعی از 1۷0 اصلی قطعه 
208۳ در قبال مبلغ مذکور به میزان ۷/4 دهم سهم از صد 
سهم از شش دانگ پلاک ثبتی مذکور متعلق به محکوم علیه 
توقیف و توسط کارشناس رسمی دادگستری به شرح زیر 
توصیف و ارزیابی شده و مقرر است در مورخ 9۷/12/1۳ از 
ساعت 9 الی 10 در محل اجرای احکام مدنی از طریق مزایده 
به فروش می رسد، مزایده از قیمت پایه نظریه کارشناسی 
شروع می شود و به هر شخص حقیقی و حقوقی که بالاترین 
قیمت را پیشنهاد نماید فروخته خواهد شد ده درصد وجه 
مزایده في المجلس بصورت وجه نقد یا چک بانکی تضمینی از 
خریدار اخذ و الباقی ظرف یک ماه از وی وصول خواهد شد و 
پس از انجام مراحل قانونی و صدور حکم تملیک مورد مزایده 
به نام خریدار منتقل خواهد شد. در صورتی که در مهلت مقرر 
خریدار وجه مزایده را پرداخت ننماید سپرده وی پس از کسر 
هزینه های مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید می 
گردد. کلیه هزینه های نقل و انتقال به عهده محکوم علیه 
است و از محل فروش پرداخت خواهد شد. طرفین می توانند 
ظرف یک هفته از تاریخ مزایده نسبت به نحوه انجام مزایده 
اعتراض نمایند که در این صورت تا رسیدگی به اعتراض از 
سوی دادگاه مورد مزایده به نام خریدار منتقل نخواهد شد 
ضمنا طالبین به شرکت در مزایده می توانند ظرف پنج روز 
قبل از مزایده با اطلاع این اجرا از مال مورد مزایده بازدید 

نمایند.
مال مورد مزایده و بهای آن طبق نظر کارشناس بدین شرح 

است:
پلاک ثبتی به شماره 199۷0 فرعی از 1۷0 اصلی قطعه 

رستوران  مربع  مساحت ۳4۷/۶2متر  به  تفکیکی   208۳
سنتی شب نشین البرز شامل زیر زمین )به صورت مطبخ(، 
همکف )بصورت سفره خانه با امکانات(، طبقه بالای همکف 
)بصورت سفره خانه( به انضمام بالکن )بصورت سفره خانه 
می باشد. اسکلت ساختمان از نوع فلزی بوده، نمای ملک از 
نوع آجری، کف پوش سفره خانه و زیر زمین از نوع سرامیک، 
دیوارهای مطبخ از نوع سرامیک و دیوارهای سفره خانه از نوع 
آجر و سرامیک و دارای سقف کاذب و ملک دارای سرویس 
بهداشتی می باشد. در زمان بازدید، ملک دارای آب، برق و گاز 
شهری ملاحظه گردید. سیستم گرمایش از نوع بخاری گازی 

و سیستم سرمایش از نوع اسپیلت می باشد.
شایان ذکر است ملک مورد نظر دارای رای کمیسیون ماده 
صد )تجدید نظر( به شماره 45۶۶5 مورخ 8۶/12/02 )بنام 
بنیاد جانبازان( مبنی بر جریمه و اعاده تخلفات می باشد و 
چون ذینفع اقدامی در جهت تسویه حساب و اخذ پایان 
کار ننموده، لذا مساحت های دقیق اعیانی ها مشخص و 
تثبیت نشده است. با توجه به توضیحات ارائه شده و بر اساس 
مدارک موجود و ابرازی و با در نظر گرفتن نوع بنا و مصالح 
مصرفی، مساحت و حدود و ابعاد و نوع کاربری ملک در زمان 
بازدید و نیز موقعیت استقرار ملک و نحوه دسترسی ملک به 
سلسله شبکه معابر و با توجه به قدمت اعیانی های احداثی 
و در نظر گرفتن سایر جهات موثر در ارزیابی از جمله شرایط 
حاکم بر بازار معاملات ملکی و به شرط عدم مغایرت با قوانین 
جاریه کشور و عدم وجود هرگونه بدهی به اشخاص حقیقی 
و حقوقی و به شرط امکان انتقال بلامعارض سند مالکیت و 
مستحق اللغیر نبودن ملک و به شرط عدم مغایرت با قوانی 
جاریه کشور و عدم منع قانونی برای نقل و انتقال، ارزش 

ششدانگ ملک موصوف شامل عرصه و اعیان به مبلغ کل
21/000/000/000 ریال )معادل دو میلیارد و یکصد میلیون 

تومان( بر آورد و اعلام می گردد. 
 97/60616/ف

سعادتی - دادورز اجرای احکام مدنی دادگستری کرج

آگهی مزایده اموال غیر منقول )نوبت اول(آگهی مزایده اموال منقول نوبت اول

رونوشت آگهی حصر وراثت  
آقای مرتضی امینی سلیکانی دارای شناسنامه شماره 18۳۷به شرح دادخواست به کلاسه 9۷/15۷8/8 از این شورا 
درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده که شادروان یوسف امینی سلیکانی بشناسنامه شماره 9۶ در 

تاریخ 1۳9۷/10/14اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به: 
1-  مرتضی امینی سلیکانی متولد 1۳5۳ ش ش 18۳۷ فرزند یوسف پسر متوفی

2- ثریا امینی سلیکانی متولد 1۳50 ش ش 1۳08 فرزند یوسف دختر متوفی
۳- فاطمه امینی سلیکانی متولد 1۳51 ش ش ۶۶40 فرزند یوسف دختر متوفی
4- صدیقه امینی سلیکانی متولد 1۳58 ش ش 2۶85 فرزند یوسف دختر متوفی
5- سمانه امینی سلیکانی متولد 1۳۶4 ش ش 2۶۷8 فرزند یوسف دختر متوفی

۶- زهرا امینی سلیکانی متولد 1۳۶8 ش ش 0۳1028۳825 فرزند یوسف دختر متوفی
۷- مریم کریمی سلیکانی متولد 1۳۳۳ ش ش 115 فرزند ذبیح اله  همسر متوفی

اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا هرکسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از 
متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد%م  97/60619/ف

رئیس شعبه شورای حل اختلاف

پیمان بضاعتی پور از راه اندازی پکیج تصفیه 
خانه فاضلاب سرویس بهداشتی در پارک 

مهر و ایستگاه همگام خبر داد.
رییس سازمان سیما،منظر و فضای سبز 
شهری شهرداری کرج با تاکید بر مدیریت 
امروزه  داشت:  اظهار  آب  مصرف  صحیح 
گسترش  و  جمعیت  ازدیاد  به  توجه  با 
افزون فضاهای شهری و در کنار آن  روز 

مکانهای عمومی از جمله پارکها، رستورانها 
و تفرجگاهها و متمرکز شدن بار فاضلاب در 
این اماکن بدیهی ست که چاه های فاضلاب 
از  توجی  قابل  مکانها، حجم  این  در  دایر 
فاضلاب انسانی را به محیط اطراف تزریق 

می کنند
وی ادامه داد: این امر باعث آلوده شدن آبهای 
زیر سطحی و آبراه ها می شود  که در کنار 

آن به خطر افتادن محیط زیست ، بهداشت 
جامعه و در نهایت انتشار امراض میکروبی در 

آب شرب شهر را باعث می گردد.
این مسئول با اشاره به راهکارهای اجرایی 
و ضرورت استفاده از پساب ها در آبیاری 
کاهش  راستای  در  شهری  سبز  فضای 
مصرف آب شرب تصریح کرد: سازمان سیما، 
منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج به 
عنوان اولین نهاد شهری در کشور عزیزمان 
ایران، پیشگام در این امر مهم شده و اقدام 
به نصب پکیج های تصفیه فاضلاب سرویس 
محل  در  آن  آب  بازچرخانی  و  بهداشتی 
گردیده و پارکهای کرج را مجهز به این نوع 

از سیستم های تصفیه فاضلاب نموده است.
وی در پایان افزود: این امر علاوه بر کاهش 
هزینه های تخلیه چاه های پارک ها موجب 
عمر بیشتر چاه ها شده و از هدر رفتن آب 
جلوگیری کرده و فاضلاب تولید شده توسط 
سرویس های بهداشتی پارک ها را پس از 
تصفیه وارد آب های زیر سطحی میکند و 
از آلودگی محیط زیست و آب شرب شهری 

جلوگیری به عمل می آورد.
لازم به توضیح است بوستان  8.5 هکتاری 
مهر  واقع در منطقه 12 شهرداری کرج  تا 
کنون 98  درصد پیشرفت فیزیکی داشته 
است و همزمان با سالگرد چهلمین سالگرد 

انقلاب اسلامی در مدار خدمت رسانی قرار 
می گیرد.

همچنین پارک و آبشار همگام نیز از دیگر 
طرح هایی است که  عملیات عمرانی -  
اجرایی آن تکمیل شده و همزمان با دهه 

فجر افتتاح می شود.
این پروژه در حد فاصل بین میدان امیر کبیر 
و تونل بیلقان به عنوان یکی از پر ترددترین 
مسیرهای  گردشگری استان البرز محسوب 
می شود و افتتاح آن می تواند گام مثبتی 
در جهت رفاه حال مسافرین و نقطه عطفی 
در توسعه گردشگری شهر کرج محسوب 

شود.

پیمان بضاعتی پور؛

راه اندازی پکیج تصفیه خانه فاضلاب 
بهداشتی در پارک مهر و ایستگاه همگام
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گزارش از پرافتخارترین تیم لیگبیرانوند در انتظار بازگشت به قفس توری پرسپولیس

سپاهان در شرایط قهرمانی

تیم  تمرینات  به  گذشته  روز  بیرانوند  علیرضا 
پرسپولیس اضافه شد و امیدوار است خیلی زود به 

ترکیب اصلی تیمش برگردد.
به گزارش »دنیای هوادار«، تمرینات تیم پرسپولیس 
پیش از بازی با پدیده از دیروز با تمام نفرات آغاز شد 
و ملی پوشان نیز پا به پای دیگر بازیکنان، زیر نظر 
کادرفنی تلاش خود را کردند تا مورد توجه برانکو 
ایوانکوویچ قرار بگیرند. علیرضا بیرانوند گلر شماره 
یک تیم ملی که در جام ملت ها به زعم بسیاری از 
کارشناسان بهترین بازیکن ایران بود هم در تمرین 
روز گذشته حضور داشت و پس از حدود یک ماه 

پیراهن پرسپولیس را بر تن کرد.
رادوشوویچ  بوژیدار  بیرانوند،  غیبت  روزهای  در 
در چند بازی دوستانه و یک دیدار رسمی مقابل 
سپیدرود گلر سرخ ها بود و عملکرد مطمئنی را هم 
از خود نشان داد. در بازی با سپیدرود، نماینده رشت 
چند بار روی دروازه پرسپولیس خطرساز ظاهر شد 
اما گلر کروات قرمزها با واکنش های به جا نشان 
داد که همچنان جانشین مطمئنی برای علیرضا 

بیرانوند است.
در ابتدای نیم فصل اول نیز علیرضا بیرانوند به علت 
حضور در جام جهانی دیرتر به تمرینات تیم اضافه 
شد. برانکو در آن زمان کار را با رادوشوویچ آغاز کرد 
و در چند بازی نخست نیز او را در درون دروازه قرار 
داد و بوژیدار هم با کلین شیت های متوالی جواب 
اعتماد سرمربی تیم را داد. رادو که در بازی نیم فصل 
اول مقابل پدیده عملکرد بسیار خوبی داشت، اکنون 
امیدوار است بار دیگر در مقابل این تیم بازی کند اما 
بازگشت بیرانوند رقابت سختی را بین این دو ایجاد 
کرده و هیچ یک از حضور در ترکیب اصلی مطمئن 

نیستند.
پرسپولیسی ها که در سال های اخیر با مشکلات 
جدی در این پست روبرو بودند، حالا دو دروازه بان 
بسیار خوب را در اختیار دارند که هر کدام می توانند 
در قامت گلر شماره یک ظاهر شوند اما بدون شک 
انتخاب اول برانکو ایوانکوویچ در شرایط مساوی و 
با آمادگی یکسان، گلر شماره یک تیم ملی ایران 

علیرضا بیرانوند خواهد بود.

خودش  اوج  روزهای  به  سپاهان  تیم 
بازگشته است و با پرسپولیس تنها تیم 
هایی هستند که خانه باخت آنها خالی 

است.
 به گزارش »دنیای هوادار«،تیم فوتبال 
با 5 عنوان قهرمانی در لیگ  سپاهان 
برتر، پرافتخارترین تیم در دوران حرفه ای 
فوتبال ایران به حساب می آید. سپاهان 
در دومین دوره لیگ برتر قهرمان ایران 
باشد که  اولین تیم غیرتهرانی  تا  شد 
در فوتبال حرفه ای به مقام اول کشور 

می رسد.
سپاهان با سه قهرمانی پشت سر هم 
در دوره های نهم، دهم و یازدهم رکورد 
ایران  فوتبال  در  را  فردی  به  منحصر 
ثبت کرد.تیم محبوب دیار نصف جهان، 
امسال در یکی از بهترین حالات شروع 

نیم فصل دوم قرار دارد.
این تیم اگرچه دوران حرفه ای فوتبال 
ایران را خوب شروع نکرد و با 21 امتیاز،  
نیم فصل اول لیگ 14 تیمی را به پایان 
می توان گفت  دوم  در سال  اما  رساند 
بهترین نیم فصل خودش را در تاریخ 
لیگ برتر ثبت کرد.سپاهان در پایان نیم 
فصل اول لیگ دوم از 1۳ بازی ۳1 امتیاز 
کسب کرد تا با اقتدار کامل به استقبال 

نیم فصل دوم و اولین قهرمانی برود.

بسیار  آمار  بازی  از 1۳  برد  ثبت 10 
قابل توجهی است که این درصد بالای 
پیروزی در دوره های بعدی کمتر دیده 

می شود.
سپاهان به جز این دوره در ادوار هفتم، 
نهم، دهم، یازدهم، دوازدهم  و هجدهم 
نیز نیم فصل اول را با گذر از مرز ۳0 

امتیاز به پایان رسانده است.
زردپوشان اصفهانی در لیگ  18 تیمی 
هفتم، با 10 پیروزی و ۳4 امتیاز، لیگ 
نهم با 10 پیروزی و ۳4 امتیاز، لیگ دهم 
با 9 پیروزی و ۳۳ امتیاز، لیگ یازدهم 
با 8 پیروزی و ۳0 امتیاز و همچنین 
لیگ دوازدهم با 9 پیروزی ۳1 امتیاز به 

استقبال نیم فصل دوم رفتند.
به  مربوط  سپاهان  فصل  تیم  بدترین 
فصل گذشته است که این تیم تنها با 
۳ پیروزی از 15 بازی در آستانه سقوط 
به لیگ دسته یک قرار گرفت اما در نیم 
فصل دوم توانست حکم بقا در لیگ برتر 
آور  عذاب  تا فصل  بیاورد  به دست  را 
هوادارانش به پایان برسد. حالا سپاهان 
یک سال پس از آن نیم فصل جهنمی 
را  نیم  فصل های دوم  بهترین  از  یکی 

شروع می کند.
این تیم روز سه شنبه میهمان صنعت 
نفت آبادان است. آنها نیم فصل لیگ 

هجدهم را با 8 برد و ۳1 امتیاز به پایان 
رساندند و حالا در شرایطی مشابه به 
شرایط سال های قهرمانی قرار گرفتند 
که در تمام آنها با عبور از امتیاز سی ام 
وارد تعطیلات نیم فصل شدند و در پایان 

فصل جام را بالای سر بردند.
کنار  در  اکنون  قلعه نویی  امیر  تیم 
پرسپولیس تنها تیمی است که خانه 
باختش خالی مانده و همچنین بهترین 

خط حمله لیگ را در اختیار دارد.
تیم  امیدوارند   سپاهان  هواداران 
محبوب شان که با اضافه کردن مهره های 
تهاجمی بیشتر به استقبال نیم فصل دوم 
رفته در دوره ای که به اصطلاح دروازه ها 
کوچک می شوند روند پیروزی و شکست 
ناپذیری خودش را حفظ کند تا پس 
از چندین سال جام قهرمانی را به خانه 

ببرد.

با اضافه شدن کمک داور ویدیویی به لیگ 
برتر که البته فعلا به صورت آفلاین است، 
اعتراض ها به داور می تواند کم تر شود تا قصه 
جام ملت ها و بر باد رفتن رویای یک ملت 
تکرار نشود؛ هم چنین لیگ ایران علاوه بر 
کم شدن حاشیه هایش، می تواند قدمی را 

هم به سوی حرفه ای بودن بردارد.
به گزارش »دنیای هوادار«، قطار لیگ برتر 
پس از استراحتی طولانی امروز وارد ایستگاه 
لیگ هجدهم دوباره  تا  شانزدهم می شود 
از  را  خود  متفاوت  و  مختلف  چالش های 
سر بگیرد. چالش هایی که از اعتراض های 
نظر  اختلاف  تا  گرفته  داوری  به  مختلف 
برای کسب  و جنگ  برتری  لیگ  مربیان 

قهرمانی هجدهمین دوره لیگ برتر.
لیگ  نخست  نیم فصل  چالش  مهم ترین 
هجدهم بحث داوری و اشتباه های متعدد 
اعتراض های  آن  طبع  به  که  بود  داوری 
زیادی نیز از سوی تیم های لیگ برتر صورت 
می گرفت. این اعتراض ها به حدی بود که 
بعضی از مربیان باسابقه لیگ برتری با لحن 
شدیدی علیه داورهای مختلف حتی داوری 
که رده بندی جام جهانی را سوت زده است، 
صحبت می کردند. اعتراض هایی که به نظر 
می رسید بهانه خوبی برای نتیجه نگرفتن 
تیم ها است و می توان با سیاه نمایی و پرخاش 

جهت پرچم زدن داورها را کمی تغییر داد.
داد و فریاد بلند بر سر داور بعد از هر سوت 

عادت هر بازیکن ایرانی شده است و حتی 
و  ملی  تیم های  باتجربه های  از  بسیاری 
اعتراض های  این  نیز سردمداران  باشگاهی 
بیهوده می شوند. عادتی که چه در لیگ برتر 
چه در مسابقات مهم بین المللی مثل جام 
ملت ها و لیگ قهرمانان آسیا به ضرر ما شده 
است. نمونه باشگاهی آن پرخاش سیامک 
نعمتی در دیدار رفت پرسپولیس برابر کاشیما 
بود که به نوعی شانس بازگشت پرسپولیس را 
کم کرد و دست این تیم را باز هم از فتح لیگ 

قهرمانان آسیا خالی گذاشت.
هر  برای  داور  به  مختلف  اعتراض های 
جام  از  خاطره خوشی  ما  برای  تصمیمی 
ملت های آسیا باقی نگذاشت و به حقیقت 

پیوستن رؤیای 4۳ ساله به طلسم 4۷ ساله 
تبدیل شد. جایی که پس از برخورد مدافع 
تیم ملی با بازیکن ژاپن، کاپیتان های سوم 
و  رضائیان  رامین  همراه  به  تیم  چهارم  و 
مرتضی پورعلی گنجی که سابقه حضور در 
یک جام جهانی و جام ملت ها را داشتند، 
بی خیال بازی می شوند تا شاید بتوانند کارت 
زردی را برای مهاجم حریف بخرند اما این 
عادت بد باعث شد رؤیای 80 میلیون نفر و 
یک ملت تحقق پیدا نکند تا آن ضربان قلب 

از کار بایستد.
اما وقت یاد گرفتن و کنار گذاشتن  حالا 
این اخلاق بد است. آموزش ها داده شده، 
زیان ها  شده،  برگزار  جلسات  و  کلاس ها 

برداشت است.  یادآوری شده و حالا وقت 
زمان حرکت به سمت حرفه ای بودن و فرار 
از اخلاق بدی که یقه بسیاری از بازیکنان و 
مربیان را گرفته است. اخلاقی که لیگ و 
تیم های ایرانی را از حرفه ای بودن دور کرده 
و پرخاش را بخشی از خلق  و خوی بازیکنان 

کرده است.
تمرین خوبی  می تواند  دوم  نیم فصل  آغاز 
کنار  را  اعتراض  بگیرند  یاد  همه  تا  باشد 
و جام  قهرمانان  لیگ  فینال  از  و  بگذارند 
بگیرند؛ درسی که  ملت های درس عبرت 
شاید در جام بعدی به درد تیم ملی بخورد 
و طلسم 4۷ ساله بشکند تا ضربان قلب یک 

ملت دوباره احیا شود.

VAR آمد، اعتراض ها را کم کنید

جام ملت ها برای لیگ درس عبرت شود


